
Zpráva předsedy BCCCZ, březen 2022 

 

Dovolte, abych vás na členské schůzi Spolku BCCCZ přivítal a popřál hodně síly k překonávání 
obtíží, které nás ještě čekají. 

V uplynulém období, především z důvodu druhé vlny nakažených covidem-19 a na to 
navazujících vládních nařízení k prevenci šíření koronaviru, bylo mnoho kynologických akcí 
zrušeno nebo odloženo. Výbor, podporovaný aktivitou referentů, i v tomto náročném období 
zajistil veškerý chovatelský servis. Za to bych chtěl všem členům výboru a referentům moc 
poděkovat. Děkuji i členům našeho spolku za pochopení, pokud třeba vše neproběhlo podle 
jejich představ.  

Členové výboru a referenti v další části schůze budou o dění ve Spolku referovat. Schůze letos 
není volební. Její průběh se bude řídit schváleným programem. Jejím vyvrcholením bude 
předávání pohárů nejlepším. Gratuluji jim k získání titulů. 

Závěrem mé řeči bych si dovolil poděkovat všem, kteří pomáhají uprchlíkům z Ukrajiny 
překonat to těžké období války. Malou měrou jsme k tomu přispěli i my ze Spolku BCCCZ tím, 
že jsme věnovali uprchlíkům krmivo pro jejich psy. Někteří z nás jim věnovali peníze, a 
dokonce i střechu nad hlavou. Za to moc děkuji. My jsme si válku nevymysleli, ale když už je 
tady, tak se alespoň snažíme její dopady zmírnit. Doufejme, že se situace uklidní a zase bude 
lépe. 

Radko Loučka - předseda 


